



GAIA almanach

International Register of Trademarks
Publication 2017

GAIA almanach Ltd

PÖ Box 142
8501 Pápa
HU

FAX: +36 94 788 774

TAX ID: HU 14405635

Bank: K&H Bank Zrt.

Bank Address: H-1051 Budapest, Vigadó tér 1.

SWIFT: OKHBHUHB

IBAN: HU 05 1040 4742 5050 5050 5549 1024

Date:

Reference No.:		
No. de référence:		
Registration cost:	EUR	1350,00
Extra charges:	EUR	00,00
Total:	EUR	1350,00

Owner/Propriétaire:

Trademark/Marque:

Classes of goods and services:

Classes de produits et services:

The details above give you a sample registration. In case of acceptance of the offer for registration and listing in the Publication 2017 of 'GAIA almanach', we kindly ask you to pay the sum for the activation of registration in advance, by remitting a cheque or by remitting a bank draft. The fact of transferring the amount indicated means automatic approval of our offer. After printing you will receive one complimentary copy. If your details change, inform us per e-mail (info@gaiaalmanach.com). You can also get more information on this address.

Les précisions ci-joint Vous donnent un modèle pour votre inscription. En cas de l'acceptation de cette offre d'insertion dans la Publication 2017 de 'GAIA almanach', nous Vous prions de payer le montant pour l'inscription à l'avance par paiement par chèque ou par virement bancaire. Le fait du transfert de la somme indiquée signifie l'acceptation automatique de notre offre. Dès impression de l'ouvrage, nous Vous ferons parvenir gratuitement un exemplaire justificatif. Si vos précisions changent. Vous êtes prié de nous informer par courriel (info@gaiaalmanach.com). Vous pouvez recevoir aussi des informations à cette adresse.

PAYMENT INSTRUCTION
INDICATION DE RÉGLEMENT

Company: Société:	Reference No.: No. de référence:
Space for notices/Case de correspondance: (We kindly ask you to specify your EU TAX ID on this section.) (Nous Vous prions de nous indiquer dans cette section votre numéro de TVA.)	

We kindly ask you to retain the part above for administrative purpose and to send this part together with your cheque to the address below. In case of bank transfer, kindly specify your VAT number (only EU member states) and your reference number in the field for comments.

Nous Vous prions de conserver la partie ci-dessus aux fins administratives et de faire parvenir cette partie avec votre chèque à l'adresse ci-dessous. En cas de virement bancaire Vous êtes d'indiquer votre numéro de TVA (seulement les pays membres de l'UE) et votre numéro de référence dans la rubrique des remarques.

GAIA almanach Ltd

PO Box 142 • 8501 Pápa • HU

E-mail: info@gaiaalmanach.com • Fax: + 36 94 788 774 • TAX ID: HU 14405635

IBAN: HU 05 1040 4742 5050 5050 5549 1024 • SWIFT: OKHBHUHB

Bank: K&H Bank Zrt. • Bank Address: H-1051 Budapest, Vigadó tér 1.